
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 27.01.2015, ora 12,00 în cadrul şedinţei extraordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

        Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie:

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri judeţeni.  
Lipsesc  motivat:  doamna  consilier  Bittermann  Olga  Persida,  doamna  consilier

Turnea  Iustina,  domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde,  domnul  consilier  Spânu  Ion  şi
domnul consilier Miclea Aurel. 

Se supune la vot motivarea doamnei consilier Bittermann Olga Persida, doamnei
consilier  Turnea  Iustina,  domnului  preşedinte  Sorin  Frunzăverde,  domnului  consilier
Spânu Ion şi a domnului consilier Miclea Aurel. Se aprobă în unanimitate.

Şedinţa  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  nr.18/22.01.2015,  comunicată  domnilor
consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/958/22.01.2015,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea
nr.215/2001 a administraţiei  publice locale, republicată, cu modificările şi  completările
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/944/22.01.2015 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor
prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 23.01.2015.

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu.
Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: „BANAT TV”, „Radio România
Reşiţa, Publicaţia on-line „Argument”, TV Vest Reşiţa, Publicaţia on-line INFOCS.RO,
Publicaţia on-line Express de Banat, Crsta Petru Blog.

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de
31.12.2014.

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului
Caraş-Severin din  credite interne, la data de 31.12.2014.
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3.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi  cheltuieli al  S.C.
Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa-în reorganizare, pe anul 2015.

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi  cheltuieli al  S.C.
AQUACARAŞ SA, pe anul 2015.

5.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru
beneficiarii Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa,
pentru  anul 2015. 

6.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru
persoanele vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2015.

7.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru
persoanele vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi
Elena, pentru  anul 2015.

 8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele rezidenţiale
publice pentru persoanele cu handicap, pe anul 2015.

9.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin”,  domnului Petru Buzzi.

10.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului
Caraş-Severin”,  domnului Gheorghe Jurma.

11.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr. 79/2014  privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate
publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, cu modificările  si completările ulterioare.

12.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei si  a statelor de funcţii  ale Direcţiei
Generale  de  Asistenţă  Socială  si  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu  modificările  si
completările ulterioare.

13.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.200/12.11.2013 privind  aprobarea  capacităţii  unităţilor  de  specialitate  din
cadrul instituţiilor de asistenţă socială din subordinea  Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

14.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.122/
2013  privind  aprobarea  organigramei  si  a  statului  de  funcţii  ale  Muzeului  Banatului
Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

15.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.120/30.07.2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale
Direcţiei de Administrare a Domeniului  Public şi  Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu
modificările şi completările ulterioare.

16.Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  Comisiei  de  selecţie  şi  a  celei  de
soluţionare a contestaţiilor, precum şi conţinutul anunţului public pentru singura sesiune
de selecţie a ofertelor culturale, pentru  anul 2015.

17.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul II, 2014.
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18.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  de  către  Comisia  pentru  Protecţia
Copilului Caraş-Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean de către Comisia
pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin (Semestrul II/2014).

19.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute
de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

20.  Raportul  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii
Constantin şi Elena” Caransebeş, pe anul 2014.

21.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi
Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin  pentru  perioada  1  iulie  2014-31
decembrie 2014.

22.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită de lucru ce a avut loc la Veliko Gradişte, Republica Serbia, în data de 3
decembrie 2014.

23.Informare cu privire la participarea unei delegate a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin   la  Conferinţa  finală  internaţională  în  cadrul  proiectului   MILD HOME” My
Modular, Intelligent Low cost,Do it yourself,nearly zero energy House for our Eco Green
Village”, ce a avut loc în Sofia, (Bulgaria) în perioada 16-17 decembrie 2014.

24. Întrebări. Interpelări.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Sărut mâna, bună ziua tuturor! Bine
aţi  venit  la  şedinţa  extraordinară  de  astăzi.  Printr-o  suprapunere,  putem  să  spunem
nefericită, a datei şi orei de înmormântare a unuia care a fost coleg al nostru, un om de
nădejde al judeţului, prin diversele funcţii în deconcentrate, subordonate judeţului şi chiar
în administraţia locală în ultima vreme, astăzi la ora 11,00, a început înmormântarea celui
care a fost Cătană Ioşca. Domnul preşedinte Frunzăverde a ţinut foarte mult să fie prezent
la acest eveniment şi vă roagă să-l înţelegeţi. Eu personal cred că sunt în asentimentul
dumneavoastră, ca de aici, din plenul Consiliului Judeţean, să transmitem un gând pios şi
un ultim omagiu prin păstrarea unui moment de reculegere.

Se păstrează  un moment de reculegere. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă mulţumesc foarte mult. Dumnezeu
să-l odihnească în pace!

În condiţiile date, ne revine sarcina, mie,  colegilor mei,  domnului vicepreşedinte
Iova,  să  încercăm  să  monitorizăm,  dacă  vreţi,  lucrările  acestei  şedinţe.  Spunându-vă
acestea, sunt dator să vă supun la vot ordinea de zi şi dumneavoastră aţi avut ocazia să o
vedeţi  în mapele  transmise.  Vă spunem că fiind o şedinţă extraordinară,  nu avem alte
puncte, decât cele de pe ordinea de zi. În acest context, vă supun la vot, cine este „pentru”
ordinea de zi de astăzi? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Vă mulţumesc.
Aşa cum începem de regulă, îl rog pe domnul secretar Ciobanu, procesul-verbal din data
de 09.01.2015. 
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Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Mulţumesc, domnule vicepreşedinte.
În mapă aveţi procesul-verbal încheiat cu ocazia şedinţei ordinare din 09.01.2015. Dacă l-
aţi parcurs, dacă aveţi amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este „pentru”? Împotrivă?
Abţineri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Cum  am  anunţat  în  deschidere,
şedinţa este una extraordinară, datorită şi faptului că pe ordinea de zi găsim câteva puncte
care neapărat trebuie discutate în luna ianuarie, ca să putem respecta ordinea cronologică a
evenimentelor care se derulează şi care stau în sarcina noastră. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de
31.12.2014.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  Ca esenţă,  sigur dumneavoastră aţi
citit, veniturile total încasate sunt în cuantum de 213.560.829 lei, plăţi totale efectuate în
sumă de 200.300.490 lei, rezultând un excedent de 13.260.339 lei. Asta e cifra care cred
eu că trebuia dedusă şi reţinută. La plăţi restante ne înregistrăm cu o restanţă la bugetul
Spitalului Judeţean, de 530.846 de lei. Dacă  la acest punct, cineva dintre dumneavoastră
vrea să intervină? Dacă nu, să trecem la vot. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc mult. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului Judeţului

Caraş-Severin din credite interne, la data de 31.12.2014.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Noi  cunoaştem  faptul  că  avem

creditul la CEC şi avem evidenţiată plata efectuată în sumă de 10.870.997 lei. Este vorba
despre suma care a fost cheltuită pentru depozitul de la Lupac. Dumneavoastră cunoaşteţi
detaliile proiectului european, cum se practică sumele, cum ne revin din bani europeni.
Dacă la acest punct aveţi o nelămurire? Daca nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc mult.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi  cheltuieli al  S.C.

Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa-în reorganizare, pe anul 2015 .
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dumneavoastră sunteţi obişnuiţi ca la

fiecare început de an, la societăţile comerciale unde Consiliul Judeţean este acţionar, să
procedăm la aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli. Astfel, vă propun, prima dată să
aprobăm bugetul de venituri şi cheltuieli la S.C. Fabrica de Produse Lactate S.A. Oraviţa.
Dumneavoastră cunoaşteţi bine, este la această oră în proces de reorganizare, dar chiar din
această postură şi mă bucur că este aici domnul director, prevăd unele creşteri. Dacă aţi
citit, la venituri se majorează cu 42,76 procente, timp în care cheltuielile cresc cu 17,83.
Deci propunerea pentru 2015 este de 476 mii lei. Dânşii îşi mai propun şi o investiţie, o
vană de inox pentru prelucrare telemea, în valoare de 30 de mii de lei, din surse proprii. Îşi
menţin salariaţii şi cresc venitul mediu, câştigul mediu. Dacă aveţi o problemă deosebită la
acest punct, un sfat? Dacă nu, să trecem la vot. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi  cheltuieli al  S.C.

AQUACARAŞ SA, pe anul 2015.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  O  altă  societate  unde  noi  suntem

acţionari este S.C. AQUACARAŞ. Desigur, intră în sarcina noastră să aprobăm bugetul de
venituri  şi  cheltuieli  al  S.C.AQUACARAŞ  SA,  pe  anul  2015.  Dânşii  prevăd  şi  este
domnul  director,  aici,  veniturile  din  2015  se  majorează  cu  aproximat  11%,  10,91%,
cheltuielile se majorează cu 10,82%, astfel încât au o propunere pe 2015, de 250 mii lei.
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Dacă la această  societate  comercială,  dacă la acest  punct  de pe ordinea de zi  avem o
problemă?  Dacă nu, vă rog să votăm.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Dumneavoastră, în anexă, aţi avut toate explicaţiile!

Un alt punct care stă în sarcina Consiliului Judeţean, practic la fiecare început de an,
este  stabilirea costului mediu lunar de întreţinere în anul 2015, pentru cei din asistenţă
socială care îi avem la nivelul judeţului Caraş-Severin. Aici, înainte de a trece la acest
punct, vă informăm că noi, conducerea Consiliului Judeţean, pentru a scădea cât mai mult
aceste costuri, avem chiar mâine şi domnii directori de la centrele de pe raza judeţului,
ştiu, o întâlnire cu reprezentantul bursei naţionale de mărfuri. Bursa naţională de mărfuri
îşi va deschide o filială şi la nivel de Caraş-Severin. Va veni la noi cu propunerea de a ne
afilia şi orice achiziţie să o facem transparent, aşa cum e bine, prin bursa de mărfuri. Ea se
va referi mai mult la cheltuielile mari cu energia, cu gazul, cu combustibilii şi de ce nu,
poate vom intra şi mai în profunzime. Despre rezultatele acestei vizite, vă vom informa în
timp util. Prima promisiune a fost că, cel puţin cu 10-15% se va reduce costul la energie,
la gaze şi la combustibil, ceea ce nu e de ici, de colo. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru

beneficiarii Complexului de Servicii Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reşiţa,
pentru  anul 2015. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  Cu privire la costul mediu lunar de
întreţinere în anul 2015, să începem cu Complexul de Servicii Sociale Comunitare pentru
Persoane Adulte Reşiţa. Aici, din calculele reieşite, din ce s-a reuşit practic în anul 2014,
vom vedea că acest cost diferă de la un aşezământ la altul, iar pentru persoana dependentă
este undeva la 915 lei, pentru persoana semi dependentă, la 882 lei, iar pentru persoana
independentă la 863 de lei. Aici au fost analizate toate criteriile care concură la aceste
cheltuieli  şi  s-a  ajuns la  această  sumă,  la  care  dacă  dumneavoastră  nu aveţi  nimic  de
completat sau de adăugat, v-aş supune-o la vot. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2015.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aici  s-a  ajuns  la  un  calcul,  la

persoana dependentă, de 952,58 lei, da? Domnul director, sunteţi aici? Da. La persoana
semi dependentă de 932,23 lei şi la persoana independentă de 914,79 lei. Dacă la acest
cămin, aveţi careva vreo intervenţie, care cunoaşteţi şi putem să îmbunătăţim, vă rog. Dacă
nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 7  al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru

persoanele vârstnice îngrijite în Căminul  pentru Persoane Vârstnice Sfinţii Constantin şi
Elena, pentru  anul 2015.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  La  Căminul  pentru  Persoane
Vârstnice Sfinţii Constantin şi Elena, domnişoara director interimar e aici?

Doamna invitat Amzoi Elena: S-a stricat maşina.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: De ultimă oră a fost introdus în calcul

cheltuielile cu paza, raportat la numărul mic, relativ mic, care există în cămin. Costurile
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veţi vedea că sunt mai mari. Astfel, la persoana dependentă, costurile sunt 1925,22 lei, la
semi  dependentă  sunt  1194,12,  iar  la  persoana  independentă  sunt  1193,92.  Oricum,
activitatea pe care judeţul o desfăşoară în susţinerea acestor cheltuieli şi a grijii faţă de
asistaţi, cred că este lăudabilă şi se pare că s-a resimţit şi la capital. Dacă aici aveţi vreo
problemă?  Dacă  nu,  supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 8  al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar în centrele rezidenţiale

publice pentru persoanele cu handicap, pe anul 2015.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mai  avem o hotărâre  cu privire la

stabilirea  costului  mediu  lunar  în  centrele  rezidenţiale  publice  pentru  persoanele  cu
handicap, pe anul 2015. În acest context, vă spun din calculele care au fost prezentate şi
asistate practic de răspunzătorii din cadrul Consiliului Judeţean, s-a ajuns la: Complexul
de Servicii  Sociale „Sfânta Maria” Reşiţa  -  2195 lei/beneficiar;  Complexul de Servicii
Sociale „Bunavestire” Caransebeş  - 1503 lei/beneficiar; Complexul de Servicii Sociale
Oraviţa  -2875  lei/beneficiar  şi  la  Centrul  de  Îngrijire  şi  Asistenţă  Oraviţa  -1828
lei/beneficiar. Cu privire la aceste consumuri, aceste calcule, am vrea ca prin unele măsuri
începând chiar de acum, să mai scadă inclusiv la sistemul de achiziţii, în general. Se pare
că acolo mai avem la o problemă de lucrat, la nivelul fiecărui cămin, de aşa manieră încât
produsele să fie achiziţionate de la producător, cum se vorbeşte pe piaţă „la prima mână”.
Să nu treacă prin diverse firme, care cresc preţul!  Dacă aveţi ceva de subliniat? Dacă nu,
supun la  vot  art.1 al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc mult.
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*
Se trece la discutarea punctului 9  al ordinii de zi şi anume:
9. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin”, domnului Petru Buzzi. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem două puncte pe ordinea de zi,

mai deosebite şi cred că domnul preşedinte ar fi făcut mai bine prezentarea acestor două
puncte.  Este  vorba  de  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al  judeţului  Caraş-
Severin”, la doi cetăţeni care au promovat, de ce nu, imaginea judeţului şi pe care destinul
i-a adus împreună în diverse ipostaze. Vă supunem la vot astăzi,  pentru faptul că în 5
februarie, domnul Jurma împlineşte onorabila sau venerabila vârstă de 70 de ani. S-a vrut
ca  şi  noi,  Consiliul  Judeţean,  să  venim în  întâmpinarea  dânsului,  la  această  frumoasă
vârstă,  pentru activitatea care a desfăşurat-o în judeţul  Caraş-Severin, dar  şi  în judeţul
Timiş. Primul, în ordine, este domnul Petru Buzzi. A activat înainte de '89, împreună cu
domnul Jurma, la „Flamura”, care a devenit apoi ziarul „Timpul”. A fost un jurnalist care
a fost dedicat judeţului şi prin ceea ce a încercat să scoată în evidenţă, a adus beneficii de
imagine şi cred merită un asemenea titlu împreună cu, cum vă spuneam, domnul Gheorghe
Jurma. Desigur,  laudatio va fi  în 5 februarie, când domnul Jurma împlineşte frumoasa
vârstă. Atunci, cei care vor susţine  laudatio, o să o facă mult mai bine, atât la domnul
Petru Buzzi, cât şi la domnul Gheorghe Jurma. Dacă la punctul cu acordarea titlului de
„Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”, domnului Petru Buzzi, vrea să intervină
cineva?  Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Domnul Petru Buzzi va fi onorat ca director al Camerei de
Comerţ,  Industrie  şi  Agricultură  a  judeţului,  să  aibă  acest  titlu  care  pe  orice  cred  că
sensibilizează şi înnobilează.  

*
Se trece la discutarea punctului 10  al ordinii de zi şi anume:
10. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului

Caraş-Severin”, domnului Gheorghe Jurma. 
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Cu  privire  la  domnul  Gheorghe

Jurma, dânsul a avut o activitate deosebit de laborioasă şi în judeţul Timiş şi în Caraş, de
scriitor,  jurnalist,  editor,  director  de ediţie,  redactor-şef.  Dacă la  numele  de Jurma,  ca
„Cetăţean de Onoare”, are cineva intervenţii? Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Domnul Petru Buzzi va fi onorat ca director al Camerei de
Comerţ,  Industrie  şi  Agricultură  a  judeţului,  să  aibă  acest  titlu  care  pe  orice  cred  că
sensibilizează şi înnobilează.  

*
Se trece la discutarea punctului 11  al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr. 79/2014  privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate
publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, cu modificările  si completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Ştiţi  că  există  un  bun  obicei  al
Consiliului Judeţean, de a urmări evoluţia pe posturi din cadrul instituţiilor subordonate,
atât de a upgrada pe cei care merită şi îndeplinesc condiţiile, cât şi de a downgrada unele
funcţii pentru a putea încadra tineri în producţie. În majoritatea locurilor sau la privat,
există aceea prevedere de vechime de 5 ani, or dacă ei nu au unde să o facă, nu vor apuca
să  o  aibă  niciodată.  De  aceea,  astăzi  avem „Proiectul  de  hotărâre pentru  modificarea
Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.79/2014 privind aprobarea  organigramei,
a  statului  funcţiilor  de  demnitate  publică  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  aparatului  de
specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările şi completările
ulterioare”. Aici avem un post care se transformă din debutant în asistent şi dumneavoastră
aţi avut ocazia să citiţi. Dacă la acest punct aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12  al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi  a statelor de funcţii  ale Direcţiei
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Generale  de  Asistenţă  Socială  si  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi
completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  O avem pe  doamna  director,  aici.
Avem 6 funcţii, 5 contractuale le downgradăm, ca să putem angaja şi o funcţie publică,
care la fel o downgradăm de la superior la debutant, tot pentru a putea face angajări. Aşa
este, doamna director?

Doamna invitat Ana Vasile: Unele sunt transformări în funcţie de necesităţi, pentru
beneficiarii care îi avem.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă la acest punct aveţi observaţii?
Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 13  al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.200/12.11.2013 privind  aprobarea  capacităţii  unităţilor  de  specialitate  din
cadrul instituţiilor de asistenţă socială din subordinea  Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Această fluctuaţie o putem avea în
centrele noastre pentru majorări de locuri şi de reducere de locuri, în funcţie de numărul de
persoane.  La  Zăgujeni,  majorăm  cu  15  locuri.  Aici  s-au  făcut  investiţii  deosebite,  la
Zăgujeni, de reparaţii practic a tuturor clădirilor de acolo şi este în lucru ultima. Chiar nu
ar fi lipsit de interes, dacă tot consiliul ar fi prezent în momentul când se dă în funcţie.
Este o locaţie care, zic eu, ne reprezintă în această muncă a noastră de a avea grijă de
copiii fără posibilităţi. La altul, la Oraviţa, reducem cu 12 locuri şi le transferăm la Reşiţa,
la „Sfânta Maria”. Se reduc de acolo, din modulele de case, dacă ţin eu bine minte şi vor
putea fi, în funcţie de beneficiari, refăcute. Dacă sunt nelămuriri? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos.

*
Se trece la discutarea punctului 14  al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.122/

2013  privind  aprobarea  organigramei  si  a  statului  de  funcţii  ale  Muzeului  Banatului
Montan Reşiţa, cu modificările si completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aici  upgradăm 2  funcţii.  Domnul
director Ţeicu s-a scuzat, este într-o comisie de concurs la universitate şi nu a putut să fie
prezent. Dar cele două funcţii contractuale au fost analizate şi îndeplinesc condiţiile de
upgradare. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 15  al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect  de hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean Caraş-

Severin  nr.120/30.07.2013  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale
Direcţiei  de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin, cu
modificările şi completările ulterioare.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: La fel, la Direcţia de Administrare a
Domeniului  Public şi  Privat  al  Judeţului  Caraş-Severin, avem de upgradat  un post,  tot
îndeplinind condiţiile. Aici, un debutant se transformă în inspector de specialitate gr.II, cu
studii superioare. Prin toate acestea încercăm să sprijinim, cât se poate, personalul care îşi
desfăşoară activitatea la nivelul Consiliului Judeţean. Şi aşa indemnizaţiile sunt cum sunt,
măcar să profite de fiecare creştere posibilă, în funcţie de venituri sau studii. Dacă aveţi
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vreo problemă? Dacă nu, supun la vot art.I  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos. 

*
Se trece la discutarea punctului 16  al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  Comisiei  de  selecţie  şi  a  celei  de

soluţionare a contestaţiilor, precum şi conţinutul anunţului public pentru singura sesiune
de selecţie a ofertelor culturale, pentru  anul 2015.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Tot la începutul anului, ştiţi că stă în
obligaţia noastră de a constitui Comisia de selecţie şi a celei de soluţionare a contestaţiilor,
precum  şi  conţinutul  anunţului  public  pentru  singura  sesiune  de  selecţie  a  ofertelor
culturale, pentru  anul 2015. Acum, această comisie poate fi numită conform ordonanţei în
vigoare, fie prin decizie, fie prin hotărâre. Decizia putea fi luată unilateral. Noi întotdeauna
am făcut-o transparent, să fie prin hotărârea autorităţii finanţatoare, dar validarea comisiei
va fi şi se va face cunoscută doar după jurizare, conform ordonanţei. Dumneavoastră veţi
avea acces la componenţa nominală a comisiei şi ea va fi publică doar după jurizare, după
aceea dată de selecţie a ofertelor. Deci va fi adusă la cunoştinţa publică. De aceea, eu vă
propun menţinerea comisiilor şi cred că e bine. Vom vota secret şi urmează ca discuţia
comisiei să fie după data în care va fi dat rezultatul de la selecţie. Am zis bine, domnul
secretar? Conform legii! Sunteţi de acord cu această procedură? Practic, trecem acum la
vot. O să-l rog pe colegul meu, pe domnul vicepreşedinte Iova, să mă ajute. Vis-a-vis de
componenţa nominală,  cum vă spuneam, nu o să mai dau citire că unul şi  celălalt  are
atâtea voturi, până după ce trece jurizarea. Este o prevedere a ordonanţei.

Domnul consilier  Nedelcea Constantin Flavius: Ce trebuie să votăm? Spuneţi-ne
exact!

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dumneata, vezi ce votezi.
Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Păi spuneţi-ne! 
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteţi?
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dă citire la ordonanţă!
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Uzanţa aceasta am mai respectat-o.

E  vorba  de  Ordonanţa  nr.51/1998.  E  foarte  veche,  arhaică  de-a  dreptul,  dar  a  fost
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modificată de Ordonanţa nr.2, în anul de graţie 2008. Este un articol 12, aici, care ne-a dat
de gândit şi dau citire alin.5: „ Componenţa nominală a comisiei va fi adusă la cunoştinţă
publică  numai  după  încheierea  sesiunii  de  selecţie.”  Deci,  iată  că  este  o  măsură
asiguratorie instituită practic, mai puţin transparentă, suntem perfect de acord. Noi ce vom
face?  Hotărârea,  sunt  în  asentimentul  tuturor,  e  un act  de  autoritate.  Noi  trebuie  să  o
votăm, dar noi vom anonimiza pe site-ul nostru, numele comisiei, atât a celei de selecţie,
cât şi a celei de..., până la terminarea sesiunii. De ce procedura asta? Legiuitorul a instituit
prin ordonanţă, două alternative: o singură sesiune de ofertă cu procedura asta sau mai
multe de-a cursul unui an bugetar. Noi am optat ca în fiecare an să ţinem o singură sesiune
de  ofertă  şi  atunci  suntem  în  procedura  asta.  Mai  departe,  conform  regulamentului
Consiliului Judeţean, de funcţionare, pe care sunt încrezător că îl cunoaşteţi,  hotărârile
supuse votului secret nu se mai supun votului deschis. Nu se mai supun! Şi atunci noi
votăm, numărul de voturi care trebuie îndeplinit şi anume o majoritate simplă în cazul dat,
dacă sunt întrunite, hotărârea va trece, vom anonimiza şi îi vom face cunoscuţi după. Vis-
a-vis de numele persoanelor, o să aveţi cunoştinţă în momentul votării. Sunt înscrise pe
buletinul de vot, în stânga aveţi comisia de selecţie a ofertelor, iar în dreapta pe buletin,
comisia de soluţionare a contestaţiilor. Avem rugămintea totodată, să nu o faceţi publică,
deşi ordonanţa obligă la chestiunea asta. Mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Ştim doar noi şi „satul”!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Eu să înţeleg, că noi votăm acum un document

clasificat?
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Nu neapărat!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Confidenţial, cel puţin!
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Confidenţial.
Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Dar se mai ridică o problemă aici, pentru că

propunerile  nu  sunt  făcute  publice,  nu le  dezbatem.  Ne puneţi  o  listă,  suntem sau  nu
suntem de acord cu ea! Eu nu ştiu şi nu am nici o propunere, dar poate cineva venea cu o
propunere mai bună. 

Domnul  secretar  al  judeţului  Ciobanu  Darian:  Dacă  îmi  permiteţi,  domnul
consilier.  Comisiile  au  o  structură  bine  fundamentată  conform  ordonanţei  şi  anume:
ponderea trebuie să fie atât în comisia de selecţie a ofertelor, cât şi în cea de soluţionare a
contestaţiilor,  trebuie  compusă  din  număr  impar,  din  specialişti  şi  din reprezentanţi  ai
autorităţii.  Componenţa  comisiei,  vă  pot  spune  că  este  formată  din  specialişti,  un
reprezentant al forului deliberativ şi doi reprezentanţi ai autorităţii. Conform legii!

Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Întrebarea mea este alta. Cine are calitatea să
facă  propuneri  pentru  această  comisie,  dacă  legea  instituie,  are  dreptul  să  facă  numai
preşedintele, consilierii, un vicepreşedinte, o persoană desemnată? Asta este singura mea
întrebare. Eu nu mă opun la chestia asta, dar vreau să plecăm cu lucrurile clare de aici!

Domnul  secretar  al  judeţului  Ciobanu Darian:  Cu lucrurile  clare,  noi  am optat
pentru transparenţă, domnul consilier! Dacă legiuitorul a spus şi prin decizia autorităţii,
puteam restrânge. Iată, n-am făcut-o şi  pentru asigurarea transparenţei revizuim practic
comisia.
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Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Deci am făcut o mixare, pe decizie şi hotărâre,
ca să fie clară povestea. Bine. Mulţumesc.

Doamna consilier Ciurel Lenuţa: Aş vrea să întreb şi eu, vă rog frumos. Am înţeles
că se va vota aceeaşi comisie de anul trecut?

Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Cred că e de-a dreptul imposibil să
vă răspundem noi la asta.

Doamna consilier Ciurel Lenuţa: Păi nu, dar aşa a afirmat domnul Ghiorghioni. În
condiţiile în care s-ar vota comisia de anul trecut, chiar dacă noi nu o facem publică la
momentul  acesta,  componenţa,  atâta timp cât anul trecut  a funcţionat,  ea a fost  făcută
publică după ce s-a făcut licitaţia, nu? Deci, probabil că pe undeva să găseşte componenţa
comisiei!

Domnul secretar al judeţului  Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteţi, în engleză, am
termenul  mai  la  îndemână.  Se  numeşte  „decoy”  în  engleză,  un  fel  de  momeală.  Noi
spunem că este aceeaşi comisie, dar veţi vedea dumneavoastră!

Doamna  consilier  Ciurel  Lenuţa:  Păi  aşa  spuneţi!  E  o  altă  comisie  pe  care  o
propunem la  momentul  acesta  şi  n-o vom face  publică,  decât  după licitaţie.  Şi  atunci
suntem toţi liniştiţi! Nu?

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Asta era un atac la mine.
Doamna consilier  Ciurel Lenuţa: Nu era un atac, era o întrebare! De ce totul îl

transformaţi în atac la persoană? Nu. Deci pur şi simplu întrebam, pentru că mi s-a părut
un pic…

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Eu am spus pentru dumneavoastră, nu
pentru alţii şi pentru consilieri.

Doamna consilier Ciurel Lenuţa: Aţi spus pentru toată lumea din sala aceasta, nu
personal pentru mine. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Eu şi cu domnul consilier Roşeţi, avem voie
să comentăm, noi doi, cine sunt …

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Pe vot!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Bine. Deci sunteţi de acord să trecem

la vot.
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Regulamentul ne dă voie să votăm deschis.

Votăm deschis, nici nu ştim cine e acolo şi rămâne aşa. Nu mai vedem şi cu asta basta!
Domnul  secretar  general  Ciobanu  Darian:  Tot  regulamentul  spune,  că  voturile

privitoare la persoane se iau imperativ prin vot secret. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu. Mai este un articol acolo, unde spune.
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: La începutul şedinţei puteam stabili

formula de vot, dar nu am stabilit-o. Suntem la sfârşitul şedinţei.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Stabilim acum! 
Domnul  secretar  al  judeţului  Ciobanu  Darian:  Nu  respectăm  termenele,  avem

dublu standard.  
Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Asta  este  o  propunere  la  regulament,  a

domnului Ştefănescu. El a făcut-o şi am introdus-o, pe lângă lege. Este în regulament.
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Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. Este în regulament. 
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Dumneavoastră, domnule consilier,

ştiţi foarte bine, că orice amendament se supune votării, la regulament vorbesc şi se adoptă
cu două treimi. 

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  În  regulament  este  prinsă  aceasta,  la
propunerea dânsului.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Da,  este  cuprins  aşa.  Dacă  noi  hotărâm
aici…

Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Nu. La începutul şedinţei. 
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Domnul Amariei.
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Pot  să  vă  informez  că  în  urma

numărării voturilor,  toţi cei de pe listă au întrunit punctajul necesar pentru a fi membri ai
comisiei. De aceea v-aş ruga să votăm hotărârea.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Nu mai votăm deschis. Asta e diferenţa!
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Asta e diferenţa. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul secretar, de ce nu mi-a scos

asta de aici?
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Conform regulamentului, hotărârile

supuse votului secret nu se mai supun votului deschis. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dar articolul în sine, că validăm? Păi

votăm comisia, nu?
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Gata, e votată secret! 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dar scrie la articolul 3, că „Se aprobă

anunţul pentru singura sesiune de selecţie a ofertelor culturale”! De ce nu o scoatem aşa
cum e? 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu strică să votăm de două ori.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Nu  e  de  două  ori!  Am  hotărât

comisia. Da?
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: Da.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Dar  e  articolul  3,  care  spune  „Se

aprobă anunţul pentru singura sesiune”, deci e hotărâre de consiliu. 
Domnul secretar al judeţului Ciobanu Darian: În precedentul Consiliului Judeţean,

am întâlnit nişte sincope, majore din punctul meu de vedere. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul secretar, trebuia să scoţi asta

de aici. Bine. Vă mulţumesc, domnilor şi pentru hotărâre. 
*

Se trece la discutarea punctelor 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23 şi 24 ale ordinii de zi şi
anume:
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17.Informare cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul II, 2014.
18.Raport  semestrial  privind  monitorizarea  de  către  Comisia  pentru  Protecţia

Copilului Caraş-Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean de către Comisia
pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin (Semestrul II/2014).

19.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute
de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

20.  Raportul  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii
Constantin şi Elena” Caransebeş, pe anul 2014.

21.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi
Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin  pentru  perioada  1  iulie  2014-31
decembrie 2014.

22.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o vizită de lucru ce a avut loc la Veliko Gradişte, Republica Serbia, în data de 3
decembrie 2014.

23.Informare cu privire la participarea unei delegate a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin   la  Conferinţa  finală  internaţională  în  cadrul  proiectului  MILD  HOME”  My
Modular, Intelligent Low cost,Do it yourself,nearly zero energy House for our Eco Green
Village”, ce a avut loc în Sofia, (Bulgaria) în perioada 16-17 decembrie 2014.

24. Întrebări. Interpelări.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Am  avut  în  mapă,  informări.  La

soluţionarea petiţiilor, nu aveţi nimic? Nu. La raportul semestrial de la Comisia pentru
Protecţia Copilului, care este foarte laborios, dacă sunt observaţii? Nu sunt. La constatarea
contravenţiilor  prevăzute  de  Ordonanţa  nr.43,  dacă  aveţi  ceva?  Nu.  Sunt  toţi  cei
răspunzători, în sală. Dacă la inventarierea patrimoniului,  la Cultura Tradiţională, aveţi
observaţii?  Nu  sunt.  Toate  acestea  le-aţi  citit!  La  informarea  cu  delegaţia  la  Veliko
Gradişte şi informarea cu MILD HOME, dacă aveţi întrebări? Nu sunt.

Dacă nu aveţi nimic la acestea, vă vom anunţa şi imediat după data de 10, cred că
vom avea şedinţa ordinară de luna viitoare. Acestea fiind zise, vă mulţumesc mult pentru
participare şi  colaborare. Doamne-ajută! Vă mulţumesc.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          VICEPREŞEDINTE,                                      SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Ionesie Ghiorghioni                                                      Darian Ciobanu

FP/FP/ 1 ex.
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